
Leden van de gemeenteraad Heerenveen 

Tav de griffie 

Betreft: het Harmonisatieplan Heerenveen 

 

 

 

 

Grou, 30 september 2015 

 

Geachte leden van de Raad, 

 

De discussie over de harmonisatie dreigt zich nu toe te spitsen op de wel/niet open markt in 2016. 

Hiermee wordt ons inziens voorbij gegaan aan de kern. Namelijk: 1e de peuter en diens toekomst 

centraal. 2e Peuterspeelzalen beschikbaar voor iedere peuter uit Heerenveen en 3e een zorgvuldig 

proces samen met de scholen en uitvoerders om dat te realiseren. 

Dit proces is, complimenten voor uw gemeente, zeer zorgvuldig ingezet. Het voorstel dat er ligt doet 

recht aan de inhoud, aan het verleden en aan de toekomst.  

Toelichting: 

Door de toevoeging van een deel van de gemeente Boarnsterhim valt Sisa met 2 PSZ-en onder uw 

gemeente. Vandaar onze aanwezigheid in uw gemeente en vandaar dat ik in de pen klim. 

De afgelopen jaren hebben de peuterspeelzalen onder zware financiële druk gestaan. 

Dat de peuterspeelzalen zijn blijven bestaan is mede te danken aan het instant houden van die PSZ-

en door een aantal organisaties (Kinderwoud en Sisa) en door een aantal vrijwillige besturen 

(Pinokkio, Lytse Bearkes). Dat was niet gemakkelijk. 

 

Nu breken er betere tijden aan: Peuters ook naar de Wet Kinderopvang. Hiermee wordt de 

financiering breder (en aantrekkelijker). Zeker met de vervolgontwikkeling die hier straks achteraan 

komt: de IKC’s.(=Integrale Kindcentra). 

Dat die momenteel dus wel weer aantrekkelijke markt in het overgangsjaar 1 jaar dicht gaat, alleen 

tijdens het overgangsjaar, beheerst nu de discussie. Die markt was open, men wilde niet, gaat 1 jaar 

dicht en nu is dát het probleem.  

Terug naar de kern van de discussie: Dat is mijn advies aan u. 

Overigens sluit Sisa zich volledig aan bij de brief die Kinderwoud ook aan uw Raad heeft verstuurd. 

 

Vanzelfsprekend ben ik tot toelichting bereid. 

Hoogachtend en met vriendelijke groet, 

Corrie Dam 

Directeur-Bestuurder 


